RUPEP.org

State Autonomous Professional Educational Institution of the Sverdlovsk Region 'Krasnoufimskii Agrarian College'

Registration N: 6619000889

Principle State Registration Number: 1026601231557

Also known as: ГБПОУ СО "КАК",

Государственное бюджетное Профессиональное Образовательное учреждение Свердловской Области "Красноуфимский Аграрный Колледж",

ГБПОУ СО "Красноуфимский Аграрный Колледж", ГБОУ СПО СО "Красноуфимский аграрный колледж";

ГБОУ СПО СО "КАК",

Государственное бюджетное образовательное учреждение среднего профессионального образования Свердловской области "Красноуфимский аграрный колледж",

Федеральное государственное образовательное учреждение среднего профессионального образования "Красноуфимский аграрный колледж", ФГОУ СПО "Красноуфимский аграрный колледж",

ГБУ ПОУ СО "Красноуфимский Аграрный Колледж",

Красноуфимский совхоз-техникум

Founded: Jan. 25, 2001 Current state: registered

Registered

Address: 623300, Krasnoufimsk, Sverdlovsk region, Proletarskaya street, 62

Website

Last profile update: July 23, 2024

Login required

Full information is available after free registration

<u>Please sign up</u> , or sign in
Username:
Password:
I agree to the RuPEP.org terms and conditions Login
Forgot your password?

RuPEP.ORG Terms and Conditions

This site uses information obtained as part of right to freely seek, receive, transmit, produce and distribute information in any legal way.

This information is NOT restricted information and does not contain confidential personal data in the meaning of the <u>Russian Federal Law on Personal Data</u> and <u>Belarusian Law on Personal Data</u>.

NOT FOR COMMERCIAL USE — The information contained in the database may not be copied, transferred to a third party database or used in any commercial product without the consent of RUPEP.org.